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PROTOKOŁ Nr IX/2011 

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

odbytej w dniu 8 czerwca 2011r. 

 

Ad pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Wiśniewski otworzył  dziewiąte  w 

bieżącej kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 13 radnych. Stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych. 

Ad pkt 2. 

Pan Przewodniczący spytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi bądź propozycje 

do  otrzymanego projekt porządku obrad.   

 Uwag do porządku obrad radni nie wnieśli. 

 

      Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr V/29/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 lutego 2011r. w 

sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stąporków na lata 2011-2016 

zmienionej uchwałą Nr VI/50/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 31 marca 2011r., Nr 

VIII/57/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 kwietnia 2011r. 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

d) uzupełnienia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych o inne formy wychowania przedszkolnego na terenie gminy Stąporków, 

e) zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów uzależnień na rok 

2011. 

f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

g) ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Publiczne Przedszkole prowadzone przez 

Gminę Stąporków, 

h) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

i)  sprzedaży lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stąporków, 

j) sprzedaży lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stąporków, 

k) wystąpienia gminy Stąporków ze Związku Międzygminnego p.n. Staropolski Związek Gmin i 

Miast. 
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8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji 

 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób  jednogłośnie przyjęli 

proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokoł z VIII Sesji Rady 

Miejskiej. 

Ad pkt 4. 

W punkcie tym Pan Przewodniczący odczytał Informację o działalności między 

sesjami. 

(informacja w załączeniu) 

Ad pkt 5. 

Pan Z-ca  Burmistrza odczytał Informację o działalności międzysesyjnej Pani  

Burmistrz. 

( informacja w załączeniu) 

Ad pkt 6. 

W związku z tym, że w obradach udział bierze Pan Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych, Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie pytań, jeśli takie są, 

dotyczących dróg powiatowych znajdujących się na naszym terenie. 

      Radny Roman Rurarczyk – podziękował za obcięcie konarów drzew przy drodze 

powiatowej 434T. Poprosił natomiast o odwodnienie tejże drogi od zakrętu w Koziej 

Woli do figurki po obydwu stronach drogi do Smarkowa. 

Radny Dariusz Młodawski – spytał, czy budowa ulicy Górniczej do Kochanowskiego 

jest w planach, czy tylko jak słyszał jej utwardzenie. 

Radny Marcin Kołodziejczyk – zgłosił potrzebę remontu drogi wewnętrznej w 

Błaszkowie od posesji nr 53 . Prowadzi ona do innych dróg wewnętrznych i do 

zakładu drzewnego- interpelację złożył na ręce Pani Burmistrz. Poprosił Dyrektora 

ZDP o ustawienie na ul. Miłej znaku informującego, że droga prowadzi do Błaszkowa. 
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Druga sprawa, to również zgłaszał aby w Wólce Plebańskiej ustawić znak informujący 

do dwóch posesji. 

Radny Krzysztof Chrzan – przypomniał o przekopaniu rowu w miejscowości 

Gustawów. Podziękował również za załatanie ubytków dróg po zimie. 

Radny Roman Rurarczyk – spytał od kiedy zacznie się wykaszanie rowów i poboczy 

przy drogach powiatowych. 

Wiceprzewodniczący Rady Jacek Kołodziej – spytał jak wygląda sprawa kontroli 

wykonanych prac drogowych. Stwierdził, że ul. Szkolna w Niekłaniu Wielkim została 

wykonana źle. Kawałek 5m x 5m został wysypany kruszywem, a obok została wylana 

masa bitumiczna. Dlatego prosi o sprawdzenie i interwencję. Jest to marnotrawienie 

publicznych pieniędzy. 

Radny Alfred Naorecki – spytał jaki jest stopień wykonania kanalizacji i kiedy będzie 

jej odbiór. Spytał również kiedy nastąpi poprawa chodników przy drodze w Hucisku. 

Część została poprawiona, część jeszcze nie. 

Radny Roman Rurarczyk – zgłosił, aby drogę gminną Wielka Wieś – Smarków 

reklamować, ponieważ zrobiona jest źle. Znajduje się na niej przeszkadzające w ruchu 

uwypuklenie. 

Radny Dariusz Młodawski – poprosił aby pomyśleć  o stworzeniu Komisji 

Oświatowej w skład której winny wchodzić wszystkie osoby odpowiedzialne za 

oświatę. 

Poprosił również o wykoszenie poboczy i rowów przy drogach gminnych. Samo 

wykaszanie poboczy nic nie daje, bo przy większych opadach przy nie udrożnionych 

rowach woda wyleje się na ulicę. 

Do Komendanta Policji zwrócił się aby zwiększyć liczbę patroli - w sobotę kiedy jest 

targ udrożnić przejazd na skrzyżowaniu ul. 1 Maj i Górniczej, gdyż jest tam trudno 

przejechać. 

 Następnie w imieniu radnych ze Stąporkowa złożył na ręce Pani Burmistrz 

interpelację w sprawie budowy progów zwalniających na ulicach: Krasińskiego i 

Moniuszki, gdyż tam organizowane są wyścigi co zagraża bezpieczeństwu 

mieszkańców i użytkowników tych ulic. Ponadto poprosił o ustawieniu znaków 

drogowych przy przejściach dla pieszych na skrzyżowaniach dróg gminnych z drogą 
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krajową tj. na  ul. 1000-lecia między kwiaciarnią a skwerkiem Miłosierdzia Bożego 

oraz  Chopina między apteką „Melisa” i kioskiem „RUCH”. 

Pani Dorota Łukomska – Burmistrz Stąporkowa. Chciała zagwarantować zarówno 

Panu Przewodniczącemu Rady Powiatu jak również Panu Dyrektorowi ZDP, że 

Gmina Stąporków znajdzie pieniądze i dołoży się do remontów, czy budów dróg 

powiatowych jeże takowe będą wykonywane. Dlatego czeka na  jakiś harmonogram i 

propozycje kiedy powiat planuje robić drogi powiatowe na terenie naszej gminy.  

Pan Przewodniczący RM – stwierdził, że na którejś z ostatnich sesji było 

zapowiadane, że odbędzie się spotkanie Pani Burmistrz i Przewodniczącego RM 

zorganizowane przez władze powiatu w kwestii budowy dróg. Dlatego pyta dlaczego 

takowe się nie odbyło i czy w ogóle się odbędzie. 

Sołtys z Lelitkowa Pan Dobrowolski – poprosił o ustawieniu w swoim sołectwie znaku 

ograniczającego tonaż na drodze prowadzącej z lasu w stronę przystanku. Jeżdżą 

tamtędy samochody Nadleśnictwa jeszcze bardziej ją psując. Nadleśnictwo posiada 

swoją drogę wyjazdową, jednak z niej nie korzysta bo tędy jest bliżej. 

Sołtys z Niekłania Małego Pan Telecki – podziękował Dyrektorowi ZDP na 

wykonanie inwestycji - odwodnienie posesji Pana Milnera i spytał kiedy będzie 

robienie odwodnienie posesji Pana Ślusarczyka przy ul. Hubala. 

Sołtys z Furmanowi Pan Dobrowolski – poprosił o dokończenie udrożnienia rowu w 

stronę zakładu – chodzi tam również o 4 przepusty. Spytał ile jeszcze lat to będzie 

trwało. 

Sołtys z Gosania Pani Jóźwik – podziękowała za utwardzenie drogi, i prosi o 

udrożnienie rowu od nr 1 do 50 -  woda tam wychodzi na drogę. 

Sołtys z Duraczowa Pan Poniewierka – stwierdził, że droga powiatowa w Draczowie 

była kilka razy zgłaszana do remontu. Był tam przepust, przyjechała ekipa remontowa 

i zasypała ten przepust. Jak będzie woda to ciekawe gdzie ona popłynie. 

Sołtys z Piasku Pan Stępień – prosił kilka miesięcy temu o ustawienie znaku na drodze 

ze Stąporkowa w stronę Wielkiej Wsi na zakręcie do Smarkowa informującego, że 

droga ta prowadzi do Smarkowa. 

Ponadto poprosił o wykoszenie poboczy na drodze 434T aż do samego Piasku. 
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Sołtys z Niekłania Wielkiego Pan Sroka – zgłosił Panu Dyrektorowi ZDP zastrzeżenie 

dotyczące poprawie chodnika przy ul. Hubala, gdyż krawężnik nie został 

zabezpieczony i po opadach deszczu spłynie on do stawu. Dlatego prosi o kontrolę 

wykonywanych poprawek. 

Sołtys z Grzybowa Pan Plewa – zgłosił potrzebę oznakowania wsi Stary Grzybów. Są 

tam ustawiane różne znaki np. Grzybów Stary, Grzybów 1 i żaden z tych znaków nie 

odpowiada nazwie wsi. 

Sołtys z Huciska Pani Wojna – poinformowała, że odbyło się w Urzędzie spotkanie 

dotyczące zakończenia kanalizacji w Hucisku. Nie było na nim radnego Naoreckiego 

dlatego się pyta jak jest zakończona sprawa. 

Po zakończeniu kanalizacji ta firma wg. Pani sołtys zrobiła duży ukłon w ich stronę, 

ponieważ na ulicy Górnej położyła asfalt. Dochodzi on do szkoły i zostało 100m do 

zrobienia. 

Pani Burmistrz powiedziała, że będzie dokładać do dróg powiatowych, dlatego bardzo 

prosi aby najpierw zrobić drogi gminne zaczym dokładać do powiatowych. Prosi o 

dokończenie ul. Górnej od szkoły do końca i wówczas droga ta na lata służyłaby 

mieszkańcom.  

Pan Zbigniew Deszczyński – mieszkaniec Stąporkowa – chodzi mu o drogę ul. 1 Maja 

– Czarniecka Góra- Błotnica – Przyłogi. Drogą tą od 5 lat jeżdżą bardzo ciężkie TIRY. 

Przez nie w Błotnicy jest bardzo zniszczony  most i droga została doszczętnie 

zniszczona. Ponadto brak jest znaku ile ten most wytrzymuje. Od strony Przyłóg był 

znak 12 ton i został on zdjęty przez drogowców więc jeżdżą TIRY (40ton)  a na ulicy 

1 Maja budynki się trzęsą i pękają. 

Pan Mościński Dyrektor ZDP – w odpowiedzi na pytania pogrupował je, ponieważ się 

powtarzają: 

- sprawa odwodnienia w Smarkowie – było poruszane już w tym roku na sesji- rów do 

figurki będzie wykonany. Pozostałe zgłaszane sprawy odwodnieniowe, Gustawów i 

Furmanów, będą wykonywane w miarę możliwości. 

Jeśli chodzi o sam Furmanów, z sołtysem się nie zgadza, ponieważ rów od przystanku 

w stronę zakładu  został wykonany. Do wykonania zostały dwa zjazdy na łąki, które w 
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chwili wykonywania nie były użytkowane, teraz są. Natomiast odmulenie rowu od 

Furmanowi do Niekłania będzie w miarę możliwości wykonane. 

- wykaszanie poboczy – od tygodnia na terenie gminy Stąporków jest kosiarka. W 

pierwszej kolejności wykasza główne ciągi drogowe, natomiast na boczne dojedzie w 

późniejszym okresie. Na terenie gminy Stąporków jest 122 km. dróg powiatowych 

więc ile można tyle się robi. 

- znaki – Błaszków 1 – jest zgłoszony do wykonania i będzie ustawiony, natomiast 

ustawienie znaków Wólka Plebańska od posesji do posesji to ze względu na to, że przy 

drogach powiatowych dopuszczone jest tylko ustawianie znaków, które są w 

rozporządzeniu, a takowego znaku nie ma więc nie może być ustawiony. 

- remont chodnika w Hucisku – droga była wykonywana przez dwóch 

podwykonawców. Remont chodnika przez jednego z nich został już wykonany, 

natomiast drugi miał to zrobić w zeszłym tygodniu, do tej pory nie wszedł ale jest 

poinformowany i zadeklarował, że tą sprawę naprawi. 

- znak na skręcie od drogi w Starej Górze  w kierunku Smarkowa – zostanie 

ustawiony. 

- droga Mokra – Draczów – nawierzchnia drogi została wykonana przez Mokrą do 

tablicy z miejscowością Draczów. Na dalszym odcinku nawierzchnia nie została 

położona, bo nie jest jeszcze w złym stanie. Są gorsze które oczekują remontu. 

Przepust między Duraczowem a Błotnicą to zaniżenie zostało wyrównane. Stanowił 

on bowiem tylko odpływ od stawu za posesjami. Niedrożność jego nie stanowi 

żadnego zagrożenia dla mieszkańców. W najbliższym czasie zostanie on 

przebudowany. 

- remonty dróg powiatowych – wykonywane są w technologii powierzchniowego 

utrwalenia przy użyciu emulsji i grysu. Z uwagi na koszty i zakres remontów jest to 

jedyna technologia, którą można zastosować. 

- ul. Górnicza – w tym roku nie przewiduje się wykonania jej przebudowy, ma być 

tylko utwardzony odcinek nawierzchni drogi gruntowej. 

- znak Grzybów Stary – przez Grzybów nie przebiega żadna droga powiatowa. Jest to 

droga krajowa i zapytanie należy kierować do Generalnej Dyrekcji dróg Krajowych i 

Autostrad. 
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- droga Czarniecka Góra – Błotnica -  ograniczenie nośności do 12 ton było ustawione 

kilka lat temu na prośbę sołtysa z Czarnieckiej Góry bezprawnie i dlatego zostało 

zdjęte. Takiego znaku nie ma bowiem w projekcie organizacji ruchu. Jest to droga 

ogólnodostępna i może zagwarantować, że most na Błotnicy jest przewidywany na 

obciążenie 30 ton. W roku bieżącym będzie zmieniona konstrukcja barier. 

Starosta może w razie potrzeby na wniosek ograniczyć nośność do 12 ton, jednak nie 

będzie wówczas możliwości przejazdu autobusami. 

- ul. Szkolna w Niekłaniu -  został wyremontowany przełom w technologii 

powierzchniowego utrwalenia. W chwili obecnej nie przewiduje się jakiegoś 

gruntownego remontu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Skowron – z rozmów z Panem Starostą wynika, że 

spotkanie na temat dróg jest planowane. Ustali się na nim harmonogram na lata 

2012,2013 i 2014. W terminie do października winno się odbyć. 

Ponadto zasugerował, aby Pani Burmistrz w imieniu gminy zebrała wszystkie 

potrzeby dotyczące znaków drogowych i przesłała do powiatu. Łatwiej byłoby 

wówczas potrzeby zrealizować. 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Dyrektorowi ZDP oraz Panu 

Przewodniczącemu RP za przybycie i udzielenie odpowiedzi na zadawane przez 

radnych i sołtysów pytania. 

Ad pkt 7 „a” 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/29/2011 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stąporków na lata 2011-2016 zmienionej uchwałą Nr VI/50/2011 Rady Miejskiej 

w Stąporkowie z dnia 31 marca 2011r., Nr VIII/57/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 

kwietnia 2011r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr IX/73/2011 

w powyższej sprawie. 

Ad pkt 7 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2011r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr IX/74/2011 

w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2011r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr IX/75/2011 

w powyższej sprawie. 
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Ad pkt 7 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uzupełnienia sieci publicznych przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych o inne formy wychowania przedszkolnego na 

terenie gminy Stąporków, 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr IX/76/2011 

w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „e” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów uzależnień na rok 2011. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych 8 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi 

się” podjęli Uchwałę Nr IX/77/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2011r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych 10 głosami „za” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się”  podjęli Uchwałę Nr IX/78/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „g” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 

przez Publiczne Przedszkole prowadzone przez Gminę Stąporków, 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr IX/79/2011 

w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2011r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr IX/80/2011 

w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „i” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego stanowiącego 

własność Gminy Stąporków, 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr IX/81/2011 

w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „j” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego stanowiącego 

własność Gminy Stąporków, 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr IX/82/2011 

w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „k” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wystąpienia gminy Stąporków ze Związku 

Międzygminnego p.n. Staropolski Związek Gmin i Miast. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 13 radnych 7 głosami „przeciw” i 6 głosami 

„wstrzymującymi się” uchwały nie podjęli. 

 

Ad pkt 8. 

Odpowiedzi na interpelacje radnych udzieliła Pani Burmistrz: 
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- odnośnie drogi w Błaszkowie zostanie odpowiedź udzielona na piśmie, ale 

najprawdopodobniej jeśli zostaną jakieś środki a koszt będzie nie wielki to na sesji 

lipcowej lub sierpniowej dokonamy przesunięć w budżecie. 

- radnemu Rurarczykowi – droga do Smarkowa jest na gwarancji i firma 

„DROGMAS” do 20 czerwca naprawi tą drogę. 

- radnemu Młodawskiemu – Pani Burmistrz popiera pomysł utworzenia Komisji 

Oświatowej. 

Ponadto poprosi Wydział Ochrony Środowiska, aby sprawdził, czy wszystkie rowy i 

pobocza przy drogach gminnych zostały wykoszone. Miała się tym zająć grupa 

„EKOLOG”. 

Progi zwalniające na Krasińskiego – ten problem też już został zgłoszony do 

odpowiedniego wydziału i zobaczymy czy istnieje taka możliwość, oznakowania 

przejść dla pieszych również. 

Na pytanie dotyczące kanalizacji w Hucisku odpowiedziała Pani Naczelnik Łysiak-

Kowalczyk – Z dniem 1 czerwca b.r. kanalizacja została odebrana. W tym momencie 

trwają prace dotyczące skonstruowaniem wniosku o płatność tj. o zwrot kwoty w wys. 

1.900.000 zł. 

Ad pkt 9. 

Pan Przewodniczący RM Zbigniew Wiśniewski zaproponował, żeby Pana Dyrektora 

Kościńskiego zapraszać na Komisję, bądź organizować spotkania z udziałem sołtysów 

i radnych w innych terminach nie wówczas gdy jest sesja.  

 

Radny Roman Rurarczyk – złożył wniosek aby w związku z niedoinformowaniem 

radnych o przydzieleniu dla Pana Kifra mieszkania Komisja Rewizyjna Rady 

Miejskiej zbadała zasadność tego przydziału. 

Radna Mirosława Krzystek – zwróciła się z pytaniem do Pani Burmistrz gdyż czuje się 

niedoinformowana odnośnie uzyskiwania informacji dla Komisji Rady Miejskiej. Czy 

w dalszym ciągu należy zwracać się na piśmie aby informację z Wydziałów uzyskać i 

czy to musi przejść przez Panią Burmistrz. 

Ponadto zwróciła się do Pana Komendanta Policji,. Ponieważ ostatnio w Czarnieckiej 

Górze zostały powyrywane znaki drogowe, niszczone są przystanki, aby przysyłał 
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częściej patrole policji. Jest to miejscowość uzdrowiskowa do której przyjeżdża dużo 

ludzi. 

Pani sołtys z Wólki Plebańskiej – zwróciła się z zapytaniem kiedy będzie robiona 

droga do Murawek. 

Pan Deszczyński – mieszkaniec Stąporkowa –  

1.czy jest to prawda, że na koniec ubiegłego roku brakło pieniędzy w opiece 

społecznej dla biednych ludzi – dostali decyzje odmowne. Słyszał natomiast, że na 

początku tego roku opieka odesłała niewykorzystane pieniądze. Obecnie na miesiąc 

kwiecień, maj mówi się, że już nie ma pieniędzy. 

2. nie można się dowiedzieć, a jest już czerwiec, czy będą organizowane przez urząd 

kolonie dla biednych dzieci. Pieniądze w budżecie na to są. 

3. dziennikarze z programów rolniczych wypowiadają się, że magazyny są zawalone 

żywnością, którą mogą przeznaczyć dla biednych ludzi i nie ma się kto tym zająć. 

Rozmawiał z Panią Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej ale ona się tłumaczy, że nie 

ma tu warunków.  Uważa, że warunki są, ponieważ jest duża remiza strażacka, a jest 

to żywność pakowana. Należy je tylko sprowadzić, a w ciągu jednego czy dwóch dni 

się je wyda biednym. Gminy Radoszyce, Smyków sprowadzają tą żywność, a tutaj nie 

ma się kto tym zająć. Wie, że w Stąporkowie wydawane są zupy z których korzystają 

ludzie ze Stąporkowa, natomiast ludzie z oddalonych miejscowości nie korzystają. 

Odpowiedzi na zadane pytania udzieliła Pani Burmistrz. 

- radnej Krzystek – wczoraj na Komisji już Pani Burmistrz mówiła, że informacje 

które są do uzyskania od razu, będą udzielane. Ale jeśli radny czy ktokolwiek wymaga 

od pracownika, czy od niej żeby przygotować sprawozdanie, które przygotowuje się 

przynajmniej trzy dni, to nie ma takiej możliwości. Jako Burmistrz czeka czasem 

nawet miesiąc żeby dostać jakieś sprawozdanie, bo wie, że są sprawy pilniejsze. W 

ostatnim czasie to była kanalizacja którą odbieraliśmy i pracownicy przygotowywali 

wniosek o płatność. To było najważniejsze, bo chcemy pieniądze, więc nie można 

narzekać na pracowników, bo są rzeczy ważne i ważniejsze. Ważna w tym momencie 

była kanalizacja i pieniądze które niebawem wpłyną na nasze konto. Informacje które 

można udzielić od ręki będą udzielane i są udzielane. 
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- Pani sołtys z Wólki Plebańskiej – droga do murawek została wpisana we wniosek na 

„Schetyny” i czekamy na informację. W przyszłym tygodniu rusza procedura 

przetargowa i jeśli się okaże, że nie dostaniemy pieniędzy, to zrobimy tą drogę z 

własnych środków. 

- Panu Deszczyńskiemu – faktycznie ma on wiele racji. Pani Burmistrz przyjrzała się 

temu co się dzieje w Opiece Społecznej. Jest wiele środowisk, które są zniesmaczone 

tym że ingeruje w to co się tam dzieje. Jeśli się komuś coś nie należy, to będzie miał 

zabierane. Pomoc Społeczna będzie pomagała tylko i wyłącznie ludziom biednym. 

Mamy pomagać, jednak nie trzeba mylić z tym, że mamy się opiekować. 

Jeśli chodzi o żywność, to kiedyś Pani Burmistrz  organizowała jej wydawanie. 

Pracuje teraz nad tym, żeby to  też organizować. Nie można powiedzieć, że żywność 

można wydać w ciągu jednego czy dwóch dni, bo w ubiegłym roku mleko stało ponad 

miesiąc i był problem z jego wydaniem. 

Jeśli chodzi o kolonie, to został ogłoszony konkurs na organizowanie kolonii czy 

wycieczki i okazało się, że jeden  konkurs wygrało „Stowarzyszenie na rzecz rozwoju 

wsi Komorów” i nikt więcej się nie pojawił. Pieniądze które nie zostały wykorzystane 

zostały dziś przesunięte na funkcjonowanie świetlicy na Placu Wolności, którą 

prowadzi gmina. 

Odnośnie kwestii czy były zwrócone pieniądze z M-G OPS Pani Burmistrz zobowiąże 

do odpowiedzi na piśmie. 

Ad pkt 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamkniecie obrad 

Sesji. 

 

Protokołowała                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                        Zbigniew Wiśniewski 


